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Årsmeldinger fra lag og utvalg 2023/24 

 
 

Vedleggene er lagt i denne rekkefølge: 

- Styret/leder 

- Sportsutvalget 

- Arrangementsutvalget 

- Økonomiutvalget 

- Jenter og gutter 6 

- Jenter og gutter 7 

- Jenter 9 

- Jenter 10 

- Gutter 10 (mangler ennå) 

- Jenter 12 

- Jenter 14 og 16 
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- Unikum 

 
 
 

 
 
 
 
 



Styret/leder 
 

Styret har bestått av:  
• Leder: Anita Storsveen  
• Nestleder: Monica Melbø  
• Sportslig leder: Gina Brumoen  
• Sekretær: Ingeborg Haugli  
• Leder arrangementutvalg: Tor Arne Nyhus  
• Leder økonomiutvalg: Gry Renée Larsen Skaug  

 
Vi har hatt styremøte en gang i måneden gjennom sesongen.  
 
Saker som styret har hatt inneværende sesong er:  

• Baldus  
• Håndballskole i høstferien  
• Kjøpt en del nye baller  
• Gjennomført romjulshåndball  
• Gjennomført salg av adventskalendere for klubben. 
• Vi har måtte avgi kiosken slik at den nå er huseiers ansvar og åpen for alle leietakere. 

Dette har medført at det er en del ekstra arbeid med gjennomføring av arrangement 
• Vi har bestemt og tatt i bruk Spond som kommunikasjonskanal internt i klubben.  

 
I inneværende sesong har det blitt gjennomført kamper og arrangementer som normalt i tillegg til 
at vi har arrangert Tema Cup for 11 og 12 åringer i november 2023.  
 
Som styre er vi nok enige om at dette har vært en rolig og fin sesong.  
 
 
 
Leder i Gausdal Håndballklubb  
Anita Storsveen 

  



 

Sportsutvalget 
Gausdal håndballklubb har sesongen 2023//24 9 aldersbestemte lag, der 6 og 7 åringene 
har blandet lag, guttelag på 10 år og jentelag på 9- 16 år i tillegg til Gausdal Unikum TH 
og lag for seniorene.  
 

• J9 og J12 består av sammensatte lag med to årskull.  
• Sesongen startet med at J10, J12, J14 og J16 deltok på Starum Cup. 

Tilbakemeldinger derfra var at det var morsomt sportslig og sosialt.  
• J8 og J7 deltok på Isbjørnkøpp i oktober.  
• Gausdal Unikum har denne sesongen bestått av 12 spillere og deltar i Rema 1000 

Hjerteligaen sammen med 6 andre lag fra Region Innlandet.  
• Senior herrer var påmeldt aktivitetsserie, men har ikke fått spilt seriekamper da de 

var eneste laget som var påmeldt. Seniorene har spilt noen treningskamper, og er 
klare for ny sesong til høsten.  

• Sportsutvalget har i 2023 bestått av sportslig leder Gina Brumoen,  Lene Brustuen 
og dommerkontakt Beate Nordlien. Vi har hatt jevnlig kontakt gjennom hele høsten 
og vinteren med tett samarbeid, med 3 formelle møter gjennomført.  

• Sportslig leder har deltatt på oppstartsmøter og sonemøter arrangert av Region 
Innlandet høsten 2023. I tillegg har vi arrangert Intersport 4er for 6 åringer og 
aktivitetsserie for 9, 10 og 12 åringer, samt Temacup for 11 og 12 åringer. 

• I høstferien gjennomførte vi for andre gang på rad håndballskole i Gausdalshallen, 
med hele 30 barn påmeldt.   

 
Det jobbes og må fortsatt jobbes med satsing på guttesiden. Høsten 2023 startet vi opp med 
1 rent guttelag, og guttene har kost seg i serien for G10.  
 
Det er også viktig at vi får i gang seniorlagene igjen, som i dag trener sammen herrer og 
damer uten at de deltar i seriespill.  
 
Våren 2024 skal vi igjen delta på Elverum Yngres Cup i april med hele 9 lag.  
 
 
 
Gina Brumoen                                       
Sportslig leder                                              

 

 

 
 

  



Arrangementsutvalget 
 
Utvalget har bestått av: 
Tor Arne Nyhus (leder), Einar Ellefsen (nestleder), Linda Opheim (medlem), Eva Øfstedal 
(medlem) og Tine Andersen (medlem) som i høst ble erstattet av Isabel Rønningen. 
Utvalget har hatt flere møter via telefon, og to fysiske møter der det stort sett er blitt informert om 
saker fra styret som vedrører utvalget.  
 
Arrangementsutvalget har ansvar for bemanning av kiosk, inngang og sekretariat.  
Vi har arrangert ca 80 hjemmekamper denne sesongen. Kampene har vært fordelt på de fleste 
årsklassene våre, og vi har arrangert både temacup for J11-12 i november og romjulshåndball. 
Utvalget har også fra denne sesongen fått oppdraget å skaffe til veie isbjørner til kamper for 
aldersgruppene inntil 9 år. 
 
Kiosk og inngang: Tor Arne og Eva har vært ansvarlig for innkalling til kiosk og inngang. 
Informasjonsskrivet om kiosk- og inngangsrutinene har blitt gjennomgått, oppdatert og forbedret.   
Tor Arne har hatt ansvar for å bestille fruktkurver som har blitt loddet ut på arrangementsdagene.  
Vakter til kiosk og inngang bemannes av foreldre til de spillende hjemmelag. Vaktlisten har blitt 
sendt på epost til lagleder, eller lagt direkte i Spond. Foreldrene må bytte innbyrdes hvis vakten 
ikke har passet. Dette har fungert bra. Det er noen lag med få spillere som gjør at disse foreldrene 
må stille opp på flere vakter enn andre lag. Dette har det kommet litt kommentarer på. 
 
Høsten 2023 ble alle lag og foreninger som bruker hallene innkalt til et møte med representanter 
fra kommune og fylke. Siden fylket overtar driften av kiosken, blir det nå nye rutiner. I skrivende 
stund er disse rutinene fortsatt ikke satt, og fungerer derfor ikke optimalt.  
 
Sekretariat: Einar og Tine (/Isabell) har hatt ansvaret for sekretariatet. De har vært ansvarlige for 
opplæring og innkalling til hjemmekamper.  
 
Appen Spond brukes til å sende ut invitasjon og informasjon til sekretariatet. Det har stort sett gått 
bra, men vi har hatt noen utfordringer knyttet til at vi ikke har fått spillelister i tide.  
 

 
Arrangementskomiteen 
v/leder Tor Arne Nyhus 
 

 

 

 

 
 



Økonomiutvalget 

Noen nye kontrakter er kommet til, men det er ikke lett i den økonomiske situasjonen å få tak i 
nye sponsorer.   

Av dugnader, har vi nå fått Baldus som erstatter til Hunderfossen-dugnaden og salg av 
adventskalender. Baldus vil i årene fremover være en god kilde til klubbens inntekter. 
Adventskalenderen er også veldig viktig for klubbens inntekter, og vi håper at alle vil bidra for et 
godt salg videre. 

Vi følger med på det vi kan av støtteordninger vi kan søke på for å bedre inntektene. 

Målet er fortsatt å øke inntekten til klubben for å kunne opprettholde et godt tilbud til våre spillere 
og til en fornuftig pris. 

 

for Økonomiutvalget  

Gry Renée Skaug  

 

 

 

 

 

 

 

  



Jenter og gutter 6 
Vi startet 7 september 2023. Anita som trener og Elise som hjelpetrener. 
Ivar kom inn som oppmann utpå høsten. Vi hadde også et foreldremøte i høst der vi snakket en del 
om hvordan vi vil ha det på treninger, hvilke ønsker foreldregruppa og barna hadde, og ikke minst 
snakket vi om vår avvikling av hjemmekampen før jul. Gry og Tor Arne var med fra styret i 
klubben. Vi hadde en foreldregruppe der ingen hadde barn som var med i klubben fra før...så vi 
startet ganske på bar bakke. 
 
Treninger: 
Hvor mange vi har vært på trening.  (Vært oppi 12-13 stk på det meste. Kjærne på ca 8/9 stk) Har 
noen ganger hatt med 3 stk som har vært året yngre. 
 
Kamper: 
Vært på Moelv, Biri og (kanskje Furnes) + avvikling av hjemmekamper ei helg før jul. Det gikk 
fint, selv om vi er en relativt liten gruppe. 
 
I kampsammenheng har alle kjent på gleden av å ha scoret mål, og vi har både vunnet og tapt 
kamper. 
 
Sosialt: 
Vi hadde avslutning før jul sammen med laget over i kantina på videregående. Anita og Elise har 
planlagt en kveld med mulig grilling utpå våren. 
 
Turneringer og romjulshåndball: 
Vi var ikke nok som ville til å stille med eget lag i romjula. Vi har heller ikke valgt å melde oss på 
andre mini-turneringer pga at vi har hatt nok med å stille lag til de kampene vi har vært satt opp på 
i serien. 
Dette kommer av at spillergruppen består av både spillere som vil spille håndballkamper og flere 
som ikke har så lyst til det, og er mere med på trening for det sosiale. 
 
Fra trenere: En veldig fin gjeng med gutter og jenter på 6 år. Litt utfordrende med fokus på 
treninger. Også litt vanskelig å tilfredsstille både de som helst vil spille og ha skikkelig 
håndballtrening, og de som bare har lyst til å leke og helst drive med andre ting. Håper derfor vi 
har klart å finne en middelvei der alle har fått litt av alt. 
 
 
 
Hilsen Anita Veisten og Ivar Lauritsen. 

 

 

  



Jenter og gutter 7 
 

Trenere: Silje Kræka og Ayla Thoresen. 

Oppmann: Monica Melbø 

Vi har pr nå 13 spillere, 8 gutter og 5 jenter. Det har gjennom sesongen kommet til flere gutter og 
det er veldig stas! Vi avholdt foreldremøte rett etter oppstart og hadde juleavslutning. 

Det er stabilt oppmøte på trening og godt oppmøte på kamper. Eneste utfordring for oss gjennom 
sesongen har vær å balansere hvilket og hvor mange lag vi skal melde på til turneringer. Dette må 
vi se nærmere på til neste sesong. I år har vi hatt jentelag, mens vi tidvis burde meldt på guttelag. 
Det er vanskelig balansegang når man vil ta vare på de forsiktige jentene, men samtidig utfordre 
guttene. Vi har vært i kontakt med regionen og vært ryddige på disp når vi har hatt for mange 
gutter. Vi har igjen ei kamphelg, Isbjørnkøpp og deltagelse på Yngres på Elverum, beachhåndball 
var det mindre interesse for så det står vi over. Det er også fornuftig mtp at fotballsesongen er i 
gang og at noen er med der. 

God stemning på laget, flinke foreldre og ivrige spillere med god utvikling. 

 

Monica Melbø 

 

  



 

Jenter 9 

Trener er Iselin L. Hervig og lagleder er Ingeborg Haugli 

Ved oppstart av sesongen var laget delt i jenter 8 og jenter 10. På jenter 8 var det kun 7 spillere (f. 
2015), noe som er forholdsvis få og veldig sårbart. I november ble det derfor besluttet å slå 
sammen jenter 8 med deler av jenter 10, dvs de jenter som er født i 2014, til jenter 9. Per dags dato 
består jenter 9 av 7 spillere f. 2015 og 4 spillerne f. 2014. Sammenslåingen har gått greit (ikke hørt 
noe annet fra spillere/foreldre). Vi gjennomførte ett foreldremøte i forkant av sammenslåingen, 
men har ikke gjennomført foreldremøte etter sammenslåingen. 

Det har vært godt oppmøte på treninger og kamper. Vi trener hver onsdag fra klokka 17-18. 
Trener ønsker seg mer plass på banen og kanskje også en ekstra trening eller en halvtime lengre 
treningstid.  

Med jenter 8 har vi deltatt på Isbjørnkøpp og 3 kamphelger. Med jenter 9 har vi deltatt på 3 
kamphelger, mens vi har igjen ei kamphelg i slutten av mars. Ellers skal jenter 9 delta på Elverum 
Yngres cup og Beachhåndball på Moelven. 

 

Ingeborg Haugli 

 

 

 

 

 

 

 

  



Jenter 10 

Vi har høsten 2023 vært inntil 16 spillere, fordelt på alle tre barneskoler i Gausdal. Vi har fått et 
par nye spillere som vi ønsker velkommen. Laget var fra oppstart av sesongen slått sammen av 
2013- og 2014- jenter, da det var for få 2014- jenter til å være eget lag. Fordelingen var pr oktober 
2023 4 2014- jenter og 11 2013- jenter.  

Fra november 2023 ble laget delt i J9 og J10. Dette var med bakgrunn i at J8 hadde så få spillere, 
mens J10 var så mange, men likevel ikke mange nok til å ha to lag påmeldt i serien.  

Vi har trening en time hver mandag og halvannen time hver onsdag og har hatt dette siden 
oppstarten i august. Det er godt oppmøte og god innsats på treninger, men med noe variabelt 
mandager da det har kollidert med andre aktiviteter, og som trenere og foreldre ser vi stor 
framgang i løpet av høsten.  

Våren 2023 deltok vi i Glasscup i Drammen og høsten 2023 deltok vi på Starum Cup. I tillegg 
deltok vi på bechhåndballturnering i regi av Region Innlandet i juni, der vi fikk prøve oss på 
beachhåndball på oppblåsbar bane. Det er planlagt deltakelse der også våren 2024, samt at vi skal 
delta på Elverum Yngres Cup i april.  

Vi spiller i Aktivitetsserien og har spilt kamper jevnt gjennom vinteren. Vi har hatt stor sportslig 
suksess og kan fastslå at vi har avgitt poeng i kun to kamper gjennom sesongen 2023/24. Vi har 
også deltatt på Temacup høsten 2023. 

Vi har hatt juleavslutning for laget, samt hyggekveld som vi avsluttet med J16 kamp i hallen. Vi 
har også deltatt i Romjulshåndball sammen med resten av klubben.  

Det er gjennomført foreldremøtet høsten 2023. Laget har ingen lagleder etter delingen. Det 
kommer ny trener fra høsten 2024, mens Gina fortsetter som lagleder.  

 
 
Gina Brumoen 
Trener                          

 

  



Gutter 10 
  



Jenter 12 

Trener Hilde Waalen 

2trener og oppmann Jane Garstad 

 Startet opp med treninger 21 august 2023, da var vi 10 spillere. Nå i dag 05.03.2024 er vi oppe i 
16 spillere, fordelt med 8 jenter født 2011 og 8 født 2012. To treninger i uka, mandag 18:30 – 
19:30 og torsdager fra kl. 16-17:30 i hallen, det har vært veldig bra oppmøte på stort sett alle 
treninger. Vi har avlyst noen få ganger i vinter, dette pga andre ting som jentene har vært med på 
som da har kollidert med treningene. 

Var på Starum cup siste helga i august, der lå vi på campingplass i hytter. En god 
oppstartsturnering for både oss og jentene. 

Har spilt 14 ordinære kamper, var også mange som var med på romjulshåndball. Har hatt 2 
hjemmearrangement. 

I tillegg har vi vært med på Tema cup både høsten 2023, som var i Gausdal Arena. Og nå i vinter 
2024 på Stange. Et bra opplegg som vi føler vi sitter igjen med mye lærdom av. 

Som sosialt tiltak i høst var vi på landskamp i Håkons Hall, der var alle jentene med.  

Vi hadde juleavslutning hjemme hos Hilde og Marie Waalen, med nissegrøt, godtepose og quiz. 
Veldig koselig og vellykket, alle jentene var der. Foreldrene var også invitert inn. 

Vi har hatt 1 foreldremøte, september -23. Der også jentene var med, dette var veldig positivt for å 
få alle til å høre det samme. Det var i starten litt ruskete på torsdagstreninger, men det gikk seg 
godt til etter det møtet. 

 

 

 

  



Jenter 14 og 16 

Vi har også denne sesongen hatt felles treningsgruppe for J14 og J16. Det består av totalt 19 jenter 
født i 2008, 2009 og 2010. De fleste 2009 jentene har da spilt kamper for både J14 og J16. 

Erik Steinslien har vært hovedtrener for gruppa. I tillegg har Stine Lauritsen vært fast med J14 og 
Hilde Waalen J16. Ingrid Paulsen og Hanne Dannevig er også ressurspersoner for gruppa, så det 
har vært et bra team med voksne rundt jentene. Vi har hatt tre treninger i uka. Oppmøte på 
treningene er veldig bra og vi opplever at det er god stemning blant jentene. De eldste er gode 
forbilder for de yngre, og de yngste jentene har tatt store steg ved å få trene sammen med de som 
er eldre. Vi ser det som en stor fordel å ha en så stor treningsgruppe, og ved å være flere i 
støtteapparatet gir det muligheter for å dele gruppa ved behov. Vi har også trent fast styrke en 
gang pr uke. I en breddeklubb som Gausdal tror vi det er viktig å tenke trening og ressursbruk på 
tvers av lag og aldersgrupper. Det er mye fin læring i det for spillerne, og det er fint for oss 
voksne. Man utnytter også halltiden bedre på denne måten. 

Før jul var hele gruppa + mange foreldre og søsken på landskamp i Håkons hall. Det var gøy! Vi 
har også deltatt på Starum cup og gleder oss til turnering på Elverum i april før det blir Beach 
håndball til våren. Gjennom sesongen har vi oppfordret jentene til å delta på spillerutvikling og 
sonesamlinger som regionen arrangerer. Her har vi vært godt representert på alle alderstrinn. For 
2008 jentene er det nå uttak og vi har i løpet av sesongen hatt med spiller på regional 
landslagssamling i tillegg til at vi nå har med en spiller i brutto troppen til innlandet, som skal 
delta på landsturnering i Stavanger i april. Vi er primært en breddeklubb med stort fokus på 
fellesskap og miljø, men man kan også bli god håndballspiller i Gausdal håndballklubb. Stas at vi 
blir lagt merke til som breddeklubb! 

Vi oppfatter at det er godt miljø i laget og at de har det veldig fint sammen. Vi voksne synes også 
dette har vært en veldig fin sesong.  

 

Gausdal 8 mars 2024 

Hilde Waalen, Hanne Dannevig og Ingrid Paulsen 

På vegne av J14/16 

  



Senior 

Vinteren -23 hadde vi treninger onsdag fra kl 2100-2200. Vi lånte ofte et kvarter fra innebandy, 
siden de gav seg rundt kl 2030. 

Vi var en fast kjerne på ca 6 stk fram mot sommeren. Noen flere innom av og til. Det var mest 
herrespillere men vi hadde med oss en damespiller også. 

Siden oppstart høsten -23 fikk vi ny treningstid, torsdag fra kl 1930-2100. Dette var bra for oss, 
siden flere har fått mulighet og tid til å være med. Vi har på det meste vært opp mot 20 stk på 
trening, både dame og herrespillere. Vi er en fast kjerne på 12-14 stk, med flere som er innom når 
de er hjemme fra turnusjobb. Fått tilbake et par som har spilt for andre klubber sist sesong. Det er 
spillere fra Ringebu i nord til Lillehammer i sør, så at vi har et tilbud er noe som settes pris på.  

Vi er nå ca 10 herrespillere og 5 damespillere som er noenlunde faste hver torsdag. Vi har 
gjenomført 3 treningskamper der vi har brukt både dame og herrespillere. 1 seier, 1 uavgjort og ett 
tap. 

Veldig synd det ikke ble nok lag til aktivitetsserie, det tror jeg hadde passet oss bra. Håper det kan 
bli gjennomført neste sesong. Har pr nå meldt på lag i beach-turneringen og håper å få 
gjennomført en treningskamp hjemme mot Jaren. 

Takk til klubben for velvilje til å stille opp for oss, både når vi har hatt kamp og når det gjelder 
treningstider/hallflate. 

 

Trener: Stig Erik Røysom 

 

 

 

 

 

 

  



Unikum 

Gjennom 2023 har Gausdal Unikum fortsatt den sportslige framgang og fortsetter med treninger 
jevnt og trutt gjennom hele sesongen.  

Våren 2023 avsluttet vi vår andre sesong, der vi hadde deltatt i Rema1000 Hjerteligaen i Innlandet 
sammen med 6 andre lag. Våren 2023 forberedte vi oss også på høsten og den store begivenheten 
vi hadde planlagt da; Landsturnering i Lillehammer. 

Vi har gjennom 2023 hatt 12-13 stabilere spillere. Det er store forskjeller i funksjonsnivå i laget, 
men laget preges av godt samhold, stor idrettsglede og fair play.  

Vi har trening halvannen time hver mandag har hatt dette siden oppstarten i august. Det er godt 
oppmøte og god innsats på treninger, og som trenere ser vi framgang sportslig i løpet av det siste 
året.  

Vi spiller i Rema1000 Hjerteligaen og har spilt kamper jevnt gjennom høsten. Det har vært flest 
tap, men også noen seiere.  

Landsturneringen i Lillehammer var en stor begivenhet og hele laget var med. Vi overnattet 
selvfølgelig ikke, siden turneringen var så nærme hjemme, men koste oss stor i høstværet i 
Lillehammer. Ikke nok med at vi vant banketten med livlig dans, men vi avsluttet hele turneringen 
med et sportslig resultat med 2 seiere og 2 tap. Gina og Anita holdt foredrag om Unikum på 
fagdag fredag, og vi var intervjuet i  GD, samt var med i artikkel om Lise Klaveness i Hjemmet.  

Det er lagt plan om at vi skal delta på Vi Vil lekene i Bærum våren 2024 i stedet for å delta i 
Landsturneringen i Bodø.  

Før jul 2023 mottok vi ansattgave fra Kavli, med 125 000 kroner. Vi ble stemt frem av ansatte i 
Kavlikonsernet i Norge, og var en av 8 vinnere. Gina, Irene og Fanny deltok på utdelingen og var 
invitert på julelunsjen for ansatte.  

Unikum driftes som et hvert annet lag i klubben, men med noen tilpasninger. Det er viktig at 
prisene for hver enkelt spiller holdes på et lavt nivå, da vi i tillegg til spillerne også er avhengige 
av at de kan ha med sine ledsagere. Unikum vil derfor også framover ha egne dugnader for å spe 
på lagskassen. Vi har deltatt i dugnad med salg av julekalendere sammen med resten av klubben 
før jul 2023, samt egen lagsdugnad som funksjonærer ved Posten Cup på Lillehammer.  

Framover vil det være viktig at det jobbes med rekruttering av nye spillere i tillegg til å ivareta 
spillergruppa vi allerede har. 

Anita Storsveen, Ola Lundemo og Gina Brumoen deler på både trener- og laglederansvaret. I 
tillegg er Kenneth Wold og Irene Mohn med som ressurspersoner rundt laget. 

 

Anita Storsveen, Ola Lundemo og Gina Brumoen 

trenere 


